

التعديلات على مواد النظام الأساس

(مقارنة)

نص المادة قبل التعديل	نص المادة بعد التعديل	المادة (7) :
حدد رأس مال الشركة بـ 105,000,000 (مائة وخمسة مليون ريال سعودي) مقسم إلى 10,500,000 (عشرة مليون وخمسمائة الف سهم أسمي) متساوية القيمة ، قيمة كل منها 10 (عشرة ريالات سعودية) وجميعها أسهم عادية	حدد رأس مال الشركة بـ 315,000,000 (ثلاثمائة وخمسة عشر مليون ريال سعودي) مقسم إلى 31,500,000 (احدى وثلاثون مليون وخمسمائة الف سهم أسمي) متساوية القيمة ، قيمة كل منها 10 (عشرة ريالات سعودية) وجميعها أسهم عادية	رأس المال
أكتبب المؤسسون والمساهمون في كامل اسهم الشركة والبالغة (10,500,000) عشرة مليون وخمسمائة الف سهم ، والبالغ قيمتها الاسمية (105,000,000) مائة وخمسة مليون ريال مدفوعة قيمتها بالكامل .	أكتبب المؤسسون والمساهمون في كامل اسهم الشركة والبالغة (315,000,000) ثلاثمائة وخمسة عشر مليون ريال مدفوعة قيمتها بالكامل .	المادة (8) :
المادة (26) حضور الجمعيات	لكل مكتبب أيأ كان عدد أسهمه حق حضور الجمعية التأسيسية . ولكل مساهم حق حضور الجمعيات العامة للمساهمين ، وله في ذلك أن يوكل عنه شخصاً آخر من غير أعضاء مجلس الإدارة أو عاملي الشركة في حضور الجمعية العامة ،	لكل مكتبب أيأ كان عدد أسهمه حق حضور الجمعية التأسيسية . ولكل مساهم حق حضور الجمعيات العامة للمساهمين ، وله في ذلك أن يوكل عنه شخصاً آخر من غير أعضاء مجلس الإدارة أو عاملي الشركة في حضور الجمعية العامة ،
	لكل مكتبب أيأ كان عدد أسهمه حق حضور الجمعية التأسيسية . ولكل مساهم حق حضور الجمعيات العامة للمساهمين ، وله في ذلك أن يوكل عنه شخصاً آخر من غير أعضاء مجلس الإدارة أو عاملي الشركة في حضور الجمعية العامة ، كما يجوز عقد اجتماعات الجمعية العامة والخاصة واشتراك المساهم في مداواتها والتصويت على قراراتها بواسطة وسائل التقنية الحديثة بحسب الضوابط التي تضعها الجهة المختصة .	

**Amendments on Items of Article of Association
(Comparison)**

<u>Article No.</u>	<u>Current Text</u>	<u>New Text</u>
Article (7) Company Capital	Company Capital is determined in SR 105,000,000 (One hundred five million , divided into 10,500,000 (ten million five thousand) ordinary shares of equal value, the value of each share is SR 10 (ten Saudi Riyals) .	Company Capital is determined in SR 315,000,000 (Three hundred fifteen million, divided into 31,500,000 (thirty one million five thousand) ordinary share of equal value, the value of each share is SR 10 (ten Saudi Riyals) .
Article (8) IPOs	Shareholders are subscribed in the entire capital shares of 10,500,000 (Ten million five thousand) shares with nominal value in SR 105,000,000 (one hundred five million Saudi Riyals) fully paid .	Shareholders are subscribed in the entire capital shares of 31,500,000 (thirty one million five thousand) shares with nominal value in SR 315,000,000 (Three hundred fifteen million Saudi Riyals) fully paid .
Article (26) Assemblies' Attendance	Each subscriber, regardless of the number of his shares, has the right to attend the constituent assembly. Each shareholder has the right to attend the general assemblies of the shareholders, and for this he may delegate another person other than the members of the board of directors or the company's employees to attend the general assembly on his behalf.	Each subscriber, regardless of the number of his shares, has the right to attend the constituent assembly. Each shareholder has the right to attend the general assemblies of the shareholders, and for this he may delegate another person other than the members of the board of directors or the company's employees to attend the general assembly on his behalf. It is also permissible to hold general and special assembly meetings and the shareholder may participate in its deliberations and vote on its decisions by means of modern technology according to the controls set by the competent authority.